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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 1. říjen 2018 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán; doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., 

prof. MgA. Ivo Krobot, doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Klára 

Viková. 
 

I. Chod fakulty: 

 KD reflektovalo Kurz profesní připravenosti I – kurz proběhl úspěšně, děkan navrhnul 

hodnotící setkání; 

 divadelní průvod k zahájení AR – děkan ocenil plné nasazení všech studentů podílejících se 

na akci, zvláště vyzdvihl práci studentů Ateliérů DP a JT a studentky scénografie; prof. Krobot 

navrhuje pro příští rok větší propagaci fakulty v průvodu (chyběl nápis JAMU); 

 byly zveřejněny výsledky RUV a RIV – doc. Slavíková navrhuje znovu předat pedagogům 

informaci, že zápisy nejsou administrativní nutností; KD se shodlo, že výsledky v RUV 

by neměly být finančně motivovány; 

 informace děkana: 

- akreditace DaV – po poradě s kvestorkou bude akreditace DaV schválena uměleckými 

radami, ale nebude prozatím poslána NAU; 

- děkan seznámil KD s řešením studia vybraných studentů doktorských studií; 

- doc. Chládková nachystala princip/poznámky k fungování dramaturgické rady DF – 

děkan poskytne kolegiu k poznámkám; 

 informace doc. Strnada 

- KD odsouhlasilo návrh vytvoření výstupního listu pro studenty programu erasmus; 

- akreditace – všechny tři spisy, podané v první vlně akreditací, byly dle zápisu 

ze zasedání Rady NAU schváleny;  

- podepisování stipendií – je třeba nastavení úřadovny, kdo bude verifikovat stipendia  

- Sociální stipendium – do příštího kolegia doc. Strnad připraví návrh výzvy; 

- probíhá kontrola studia – minulý týden byl rozeslán e-mail všem pedagogům, 

aby zkontrolovali zapsání zkoušek a zápočtů do IS; 

- informace, týkající se sexuálního obtěžování doc. Strnad rozešle k připomínkám 

kolegiu, posléze budou vyvěšeny na web; 

- zapsané volitelné předměty – dle nového SZŘ lze o výmaz zapsaného volitelného 

předmětu požádat pouze 2x po dobu studia – doc. Strnad navrhnul informovat všechny 

studenty hromadným e-mailem a zároveň upozornit i vedoucí ateliérů; 

 informace doc. Slavíkové 

- hodnocení RVVI – byla vybrána publikace Let husy; 

- inovace Směrnice o specifickém výzkumu - připomínky lze dodat doc. Slavíkové 

do 4. 10.; 

 informace doc. Chládkové: 

- návrh CRP přehlídky a festivaly byl poslán z rektorátu na DAMU; 

 prof. Krobot krátce informoval o dění v divadlech a domluvě termínů hodnocení inscenací 

s prof. Cejpkem; 

 informace tajemníka: 

- avízo k Výzvě k podávání žádostí o dotaci na podporu digitalizace VŠ: 

doc. Chládková navrhuje využití financí pro administrativní činnost se studenty 

programu Erasmus+; 

- skončila rekonstrukce technologií v DS Marta, již zkouší ateliér FD;  

- min. týden proběhl audit MŠMT na realizaci I. části ERDF projektu na fakultě; 

výsledek byl kladný, bez připomínek; 

- čestný doktorát – díky zdravotním komplikacím V. Chramostové se aktuálně vyjasňuje, 

zda se bude čestný doktorát konat a jakou formou; 

- Dotazníkové šetření pro absolventy (MŠMT) – dotazníky byly rozeslány; 

- Zpráva o vnitřním hodnocení JAMU 2017 byla zaslána k připomínkám kolegiu;  
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- logo JAMU – byl schválen princip rozložení textů; KD uvítá číselné definování červené 

barvy a posunutí barvy do tmavočervené/vínové; příští týden by měly být nachystané 

podklady použití loga v různých variantách;  

- web JAMU do 10. 10. mají být odevzdány aktualizované texty a podklady rektorátu; 

- Elektronická pečeť – na základě nového zákona od 19. 9. všechny státní a veřejné 

instituce jsou povinny používat elektronickou pečeť, která má částečně nahradit 

elektronický podpis. Celý proces používání a ověřování bude řešen ve spolupráci s MU. 
  

II. Zahraniční oddělení: 

 děkan informoval o požadavku uvedení představení Národní filmové, televizní a divadelní 

školy v Lodži dne 8. 12. v některém z divadel JAMU (na základě vzájemné smlouvy); 

 děkan odsouhlasil návrh A. Lahodové na udělení mimořádného stipendia ve výši 3000,- 

Kč/osoba studentům II. roč. bak., DPaJT L. Horákovi a J. Peckové na pokrytí nákladů 

souvisejících s výjezdem na ENCATC konferenci v Bukurešti. 
 

III. Studijní oddělení:  
 děkan odsouhlasil žádost A. Řehákové (III. roč. mag., ČH) o prodloužení přerušení studia; 

 děkan odsouhlasil žádosti o přerušení studia: 

- M. Slováčkovi (III. roč. bak., ČH) 

- BcA. P. Mazíkové (II. roč. nav. mag., DaV) 

- Bc. L. Zbrankovi (II. roč. nav. mag., SD). 
 

IV. DS Marta: 

 Studio Marta se přihlásilo do Noci divadel 17. 11. 2018; KD vzalo na vědomí; 

 Ateliér FD inicioval jednání ohledně zájezdu s inscenací Hamlet a tma na festival D1 – 

divadelní festival jako Brno! (28. - 30. 10., Venuše ve Švehlovce, Praha); řešením byl 

pověřen prof. Krobot. 
 

V. k projednání na příštím kolegiu: 

 konference MŠMT ke kvalitě vzdělávací činnosti na vysokých školách s názvem „Towards 

Better University Teaching (22. – 23. 11., Praha) – registrace do 15. 10. 
 

 

 

 

 

 

 

zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


